
《中国新闻出版广电报》2020 年度好书、年度童书发布！ 

Original 好书品读 好书品读  Today 

 

近 9 年来，每逢岁末年初，《中国新闻出版广电报》都会认真梳理回顾、发布年

度书单。之所以有这样一份坚持，源自我们对于优质阅读的不懈追求和价值引领。 

 

经过 3 个月的精心准备，《中国新闻出版广电报》发布 2020 年度好书（20

种）、年度童书（10 种）。年度好书依托本报每月优秀畅销书排行榜，同时参

考在全社会形成广泛影响力的好书而产生，包括年度荣誉、人文社科、文学艺术、

科技生活四大类别。此外，为进一步丰富年度好书推荐内容，推动青少年阅读，

2020 年度推荐增加年度童书（10 种），涵盖儿童文学、绘本、人物传记、科

普、立体书等类别，助力孩子阅读成长。 
 

"China Press, Publication, Radio and Television News" 

2020 Good Book and Annual Children's Book Release!  
 
Original Good book reading Good book reading Today  

 
In the past 9 years, every year at the end of the year, the China Press, 

Radio and Television News will carefully review and publish the annual 
book list. The reason for this persistence comes from our unremitting 
pursuit and value guidance for quality reading.  

 
After 3 months of meticulous preparation, the China Press, Publication, 
Radio and Television News released the 2020 Good Books (20 types) and 

Annual Children's Books (10 types). The annual good books are based on 
the monthly excellent bestseller rankings of this newspaper, and at the 
same time refer to the good books that have formed a wide range of 

influence in the whole society, including the four categories of annual 
honor, humanities and social sciences, literature and art, and 
technological life. In addition, in order to further enrich the 

recommended content of the good books of the year and promote youth 
reading, the 2020 recommendation adds annual children's books (10 
types), covering children's literature, picture books, biographies, 

popular science, pop-up books and other categories to help children 
grow up in reading.  
 

《中国新闻出版广电报》2020 年度好书 

 

 



 
 

《习近平谈治国理政》（第三卷） 

习近平  

外文出版社 
 

 

 
 

《习近平扶贫故事》  

人民日报海外版 编著  

商务印书馆   



 

 
 

“白衣执甲  逆行出征：致敬最美战 ‘疫 ’医务工作者”丛书  

国家卫生健康委员会宣传司指导   

人民卫生出版社 
 

 
 

《脱贫之道：中国共产党的治理密码》  

（美）罗伯特·劳伦斯·库恩 汪三贵 等  

重庆出版社  
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